
KR Kajetánka – schůzka 19. prosince 2019  
Přítomni: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Matúš Maďar, Patrik Romanský

Nepřítomna: Kateřina Štruncová

0. Schválení programu schůze

Program schůze byl jednohlasně schválen.

1. Informace o zámluvách

Zámluvy pokojů budou pravděpodobně probíhat přes e-mail na ubytovací kancelář. Konkrétní postup není 
KR zatím znám, ale probíhá stále jednání. V každém případě KR tento rok nebude zámluvy nijak zařizovat 
pokud nebudou k dispozici spolehlivá vstupní data.

KR chce, aby v nějaké chvíli zámluv znal ubytovaný číslo svého pokoje. KR by také chtěla zařídit, aby mohla 
primárně určovat obecná pravidla. Martin říkal, že nabízel na Grémiu KaMu systém z minulého roku, ale 
zatím je preference pro e-mail.  

2. Zprávy z Grémia KR

Ředitel KaMu doufá, že se příští rok spustí nový systém pro rezervaci ubytování jako náhrada REHOSu.
Ředitel KaMu vysvětluje, že KaM chce ušetřit peníze na opravy, protože po dlouhé době by jim na ně 
přispěl stát. To je také důvod pro zvýšení cen kolejného.

3. Posilovna

KR se domluvila s KaMem, že peníze vybrané za posilovnu zůstanou na Kajetánce a bude je možné využít 
pro nákup nového vybavení. Ve fondu je ale prý 11 000 Kč. To se KR zdá jako málo – vzhledem k tomu, že 
alespoň dva roky se do posilovny žádné peníze neinvestovaly. Takže to neodpovídá vybraným penězům. KR 
bude dále řešit, jak získat lepší zdroje.

4. Různé

V dalším roce se na Kajetánce zavede kompost pro bioodpad.

Taneční tyč na pole dance bude přivezená na Kajetánku z kolejí na Jižním městě.

 

Usnesení 17/2019:  KR přeje všem ubytovaným hezké Vánoce.

Pro: Martin Mareš, Jakub Maroušek, Matúš Maďar, Patrik Romanský

Usnesení bylo schváleno.

 

Další schůzka: cca za dva měsíce.
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